

Til:

Torkild Bakken (VM), Wenche Brun (AM), Asbjørn Engevik (UM), Stian Finmark (RA), Monica Kristin Hansen (TMU), Jon Lønnve (NHM), Birgit Maixner (VM), Jenny Smedmark (UM), Heini Rämä (TMU), Espen Uleberg (KHM)

Andre:

Tanja Larssen (MUSIT)
Eirik Rindal (NHM)
Stein Olsen (USIT)
Susan Matland (MUSIT)

Innkalling til Felles Koordineringsgruppemøte, 28. august kl. 1000-1500.

Møtet finner sted tirsdag den 28. juni 2018, kl. 1000 – 1500 Kulturhistorisk Museum – seminarrommet (St.Olavsgate 29). <https://www.uio.no/om/finnfram/omrader/sentrum/se11/>

34/04-2018 Styremøte 28. juni. Orientering

Sakspapir: Muntlig orientering fra Tanja Larssen.

35/04-2018 Felles Kvalitetssystem. Orientering

Sakspapir: Muntlig orientering fra Tanja Larssen.

Rutiner og flytskjema oversendt universitetsmuseene, databasekoordinatorene, felles koordineringsgruppe og styringsgruppe 20.08.18.

Informasjon/høringsrunde ved museene i august-september.

SPECTRUM 5.0 skal oversettes til norsk i regi av Kulturrådet.

36/04-2018 Diskusjonssak: MUSIT-seminar

Sakspapir: Program MUSIT-seminar: <https://nettskjema.uio.no/answer/musitseminar2018.html>

Deltakere i paneldebatt? Hvilke problemstillinger bør diskuteres?

Lunsj ca. kl. 1200

37/04-2018 Utviklingsarbeid. Orientering

Sakspapir: Muntlig orientering ved Stein Olsen

38/04-2018 GDPR

Sakspapir: Utkast til handlingsplan for innføring av GDPR i MUSIT

Rollefordeling og tidsfrister, sluttdato.

Jeg trenger navn på hvem ved museene som er ansvarlige for delene av handlingsplanen hvor museene står oppført som ansvarlige. (Se side 9-14 i **Handlingsplan for innføring av GDPR i MUSIT 2018-2019. I kolonner «Tiltaksansvarlig» / «Ansvarlig»**). Navn kan sendes meg fortløpende, men må kunne presenteres til møtet 28 august.

39/04-2018 Diskusjonssak: Handlingsplan 2019**Sakspapir:** Handlingsplan 2018 1. juli-31. desember

Status handlingsplan 2018? Begynne å diskutere hva som skal med i en handlingsplan for 2019?

Pause 1400**40/04-2018 Diskusjonssak: hvordan skal FKG jobbe i tiden fremover?****Sakspapir:** Møtereferat 2018 10.april 2018. Sakspapirhttps://wiki.uio.no/usit/musit/index.php/M%C3%B8tereferat_2018

FKG var inne på temaet under FKG-møte 10. april i år (Sak 08/02-2018). Status og veien videre?

41/04-2018 Diskusjonssak: Fellesmøte med DBK og FKG

Diskutere program for fellesmøte:

Rolleforståelse/rollefordeling DBK og FKG.

Handlingsplan for 2019.

GDPR rollefordeling og tidsfrister.

42/04-2018 Eventuelt.**Møtet avsluttes ca. kl. 1500.**